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W odpowiedzi na Pani interpelację w sprawie wystawienia na terenie 
miasta misek z wodą dla zwierząt – informuję, że taka inicjatywa jest jak 
najbardziej zasadna. Wymagane jest jednak podejście do tego zagadnienia w 
sposób systemowy, aby zadanie to było realizowane w sposób właściwy, 
przyniosło oczekiwane efekty, a wysokość ponoszonych wydatków była 
racjonalna. Z tego względu zasadnym wydaje się w pierwszej kolejności 
pozyskanie partnerów do realizowania tego zadania (np. społecznych 
opiekunów kotów, stowarzyszeń, punktów handlowych lub usługowych czy 
osób prywatnych), którzy zobowiążą się do zapewnienia świeżej wody  
w wyposażonych przez gminę miejscach z wodą dla zwierząt. Pozyskanie 
partnerów w realizacji tego zadania jest konieczne, aby nie generować 
kosztów związanych z koniecznością dojazdu i wymiany lub uzupełnienia wody 
w miskach przez pracowników Zakładu Usług Miejskich. Dodatkowo Wydział 
Ekologii i Infrastruktury wystąpi do lokalnych jednostek i instytucji publicznych z 
apelem o przyłączenie się do tej inicjatywy i zapewnienie przed swoimi 
budynkami misek z wodą dla zwierząt. Wydział zakupi również miski i 
pojemniki na wodę dedykowane do przestrzeni publicznej, które zamontowane 
zostaną przy budynku Urzędu Miasta oraz w Parku Miejskim.  

 

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Sekretarz Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
Anna Niedbała 
 

 

 

 

 


